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    T系列减速机，结合国际标准技术要求制造 具有很高的技术含量等级 节省空间 可靠耐用 承受过载能， ， ， ，

力高 功率可达200KW 能耗低 性能优越 减速机效率高达95%以上 振动小 噪音低,选用优质锻钢材料， ， ， ， ， ， ，

钢性铸铁箱体 齿轮表面经过渗碳硬化处理 经过精密加工 构成了斜齿轮 伞齿轮 锥齿轮传动总成的， ， ， ， ，

减速机 配置了各种类电机 形成智能机电一体化 完全保证了产品使用质量特性。， ， ，

        T series reducer, according to the international standard technical requirements, with high technical content 
level, space saving, reliable and durable, to withstand high overload capacity, power up to 200KW, low energy 
consumption, superior performance, the reducer efficiency reaches more than 95%, small vibration, low noise, 
selection of steel material with high quality forged steel, cast iron box and the gear surface after carburizing 
hardening, after precision machining, a helical gear, bevel gear reducer, bevel gear transmission assembly, equipped 
with various types of motor, the formation of intelligent electromechanical integration, fully guarantee the products
with quality characteristics
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